
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 16. september 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 155
Vil de forhøjede grænseværdier kun gælde for nye anvendelser og importtole-
rancer (import af fødevarer), eller vil de nye grænseværdier betyde unødven-
digt højere risiko fra anvendelser, fordi de fremover også vil gælde anvendel-
ser indenfor samme produktgruppe, hvor der i dag ikke har problemer med at
leve op til de eksisterende grænseværdier, jf. MOF, alm. del – bilag 57 og 58?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech Poulsen (SF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 17. september 2015.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lisbeth.Poulsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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